
Helsinge Rideklub 
 

Bestyrelsesmøde mandag den 29 maj 2017. Hjemmeside 

 

Tilstede: Agnethe, Anita, Nadia, Kathrine, Marianne, Andrew, Hanne, Helle og Sanne 

 

1. Referatet er godkendt med følgende rettelser: Klub skal rettes til center, samt dato for oldboys 

stævnet, og materialeprøven skal rettes til puljen. 

 

2. Søgt tilskud fra Mil til børnespring, svar kommer 01.06.17.vi  afventer stadig rideskolehest. 

 

 

3. Ridelejr er ved og være på plads. 

Rideskolen er glad for deres nye pony.  

Maja her fået flotte karakterer med hjem fra skolen og skal snart til eksamen.  

Hvis nogen skulle være i tvivl, er det Mette der bestemmer i stalden.  

De vil forsøge at starte alle hold samme tid hver dag, planen er at Cecilie skal ha alle de små, 

Christina Normand er med ind over den pædagogiske del af det.  

Vi har fået konstateret Kværke, Louise sender info, stalden vaskes ned når vi er ude af karantæne  

 

4. Vores klubmodul driller, Bente er ind over.  

Mht. til ormekur skriver Mette ud når der skal betales via klubmodul.  

Der er drøftet 80 års jubilæum 

 

  

 

 

5. Vi har holdt surprice  afskedsfest for Kristina. 

Vi aflyser Juni dressurstævnet pga. sygdomskarentæne. 

Gitte Christiansen har sagt ja til og være vores nye stævneudvalgsformand, dog deltager Gitte ikke i 

bestyrelsesmøderne.   

 

 

6. Intet nyt fra fonden. 

 

7. Intet nyt fra rideskolen. 

 

 



Helsinge Rideklub 
 

8. 24.06.17 Oldboys stævne på SLR 

 

9. Vi har fået tilbudt hjælp til udsugning i køkkenet (er under udarbejdelse) 

 

 

10. Kantinen har fået nye låger efter hærværket. 

 

11. Der er drøftet sponsorater.  

Næste møde er 07.0817. 

                                            

 

God Sommerferie.     


